
Protokół nr 2/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 6 luty 2017 r., w godz. 14
00

 – 14
40

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Oświaty i Kultury za 

2016 rok. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 13/2016  

z dnia 27 grudnia 2016 roku oraz nr 1/2017 z dnia 23 stycznia 2017 roku. 
 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków komisji  

z projektem sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Oświaty i Kultury za 2016 rok,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli w/w sprawozdanie.  

 

 

Ad.4 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XXX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 
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a) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 

terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie dostosowania 

sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 

terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) wyłączenia Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego z Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji, 

co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie wyłączenia Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego z Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego 

likwidacji. 

Radna – Beata Pawlik zapytała czy jest zgoda Kuratorium Oświaty na przeprowadzenie tej 

procedury.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

przypomniała, że 26 lutego 2016 roku odbyła się sesja nadzwyczajna podczas której Rada 

Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekty w/w uchwał. Poinformowała, że wyłączenie i 

likwidacja szkoły następuje na podstawie artykułu 17 i 59 ustawy o sieci szkół i w tym celu 

wymagana jest  opinia Kuratorium Oświaty. Z uwagi na fakt, że powiadomienie Kuratora 

Oświaty nie zostało dostarczone w terminie opinia Kuratora w tej sprawie była negatywna. W 

związku z powyższym podjęte wówczas uchwały nie zostały zrealizowane, ponieważ nie 

nabrały mocy prawnej w myśl ustawy o systemie oświaty. Obecnie ponownie proponowane 

są radnym projekty uchwały w sprawie likwidacji w/w szkół, które nie funkcjonują już kilka 

lat. Poinformowała, że zaraz po zakończeniu sesji uchwały zostaną wysłane do Kuratorium. 

Następnie Rada Powiatu będzie jeszcze musiała podjąć uchwały o likwidacji tych szkół.  
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Radny – Bogusław Stanczewski zapytał panią naczelnik o procedury związane z 

utworzeniem technikum w Karlinie.   

Naczelnik – Ewa Popławska poinformował, że projekt uchwały w tej sprawie został już 

przygotowany i przekazany do radcy prawnego celem zaopiniowania.  

Radny – Marek Anusz poinformował, że firma Homanit z Karlina podpisała porozumienie w 

Politechniką Koszalińską odnośnie przyjęcia na praktyki uczniów technikum, które powstanie 

w Karlinie. Przypomniał, że będzie to technikum o specjalności związanej z obórką drzewa.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia 

Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyłączenia Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego z 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz 

zamiaru jego likwidacji, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

c) wyłączenia Technikum Rolniczego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. 

Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie wyłączenia Technikum Rolniczego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia 

Technikum Rolniczego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w 

Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia 

Technikum Rolniczego z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w 

Tychowie oraz zamiaru jego likwidacji. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyłączenia Technikum Rolniczego z Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie oraz zamiaru jego 

likwidacji, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

W chwili obecnej w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie komisji.  

 

d) zmiany uchwały Nr XXIX/135/2016 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia  

30 grudnia 2016 r. w sprawie statutu Powiatowego Domu Samopomocy Centrum 

Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/135/2016 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia  

30 grudnia 2016 r. w sprawie statutu Powiatowego Domu Samopomocy Centrum 

Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Białogardzie. Poinformował, że zmiana w/w uchwały 

wynika z wszczętego przez Wojewodę Zachodniopomorskiego postępowania nadzorczego 

dotyczącego nie uwzględnienia w treści uchwały Nr XXIX/135/2016 zapisów mówiących o 

kompetencjach wojewody wobec w/w jednostki. Ponadto z treści statutu wykreślono zapis 

dotyczący liczby osób przebywających w placówce, ponieważ liczba ta podlega ciągłej 

zmianie i wymagałaby zmiany treści uchwały. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie  zmiany uchwały 

Nr XXIX/135/2016 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 30 grudnia 2016 r. w sprawie statutu 

Powiatowego Domu Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIX/135/2016 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 30 grudnia 2016 r. w sprawie statutu 

Powiatowego Domu Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno –Kulturalnego w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/135/2016 Rady Powiatu w 

Białogardzie z dnia 30 grudnia 2016 r. w sprawie statutu Powiatowego Domu 

Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Białogardzie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.5 

● Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu  

w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia załącznik nr 7 do protokołu.  

Radny – Marek Anusz zapytał o przetarg na sprzedaż działki przy ulicy Muzycznej w 

Białogardzie – gdzie ta ulica się znajduje.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że ulica ta znajduje się w przy 

wyjeździe w Białogardu w stronę Pomianowa.  

Radny – Marek Anusz zapytał o wydzierżawienie garażu przy ulicy Szpitalnej w 

Białogardzie. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że szczegółowe informacje na ten 

temat  przekaże Kierownik Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Piasecki.  

Radny – Marek Anusz zapytał o informacje jakie przekazał Zarządowi Powiatu Prezes 

Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że wszystkie szczegółowe 

informacje na ten temat znajdują się w protokole z posiedzenia Zarządu Powiatu. Dodał, że 

Zarząd Powiatu zobowiązał prezesa do przekazywania takich informacji raz w miesiącu.  

Radny – Marek Anusz zapytał o odpowiedź z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad odnośnie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi nr 6 z drogą 163.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że właściwe służby zastanawiają 

się na przywróceniem w tym miejscu fotoradarów. Dodał, że starosta czyni starania, aby 

zorganizować spotkanie przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, 
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Generalnej Inspekcji Transportu Drogowego oraz lokalnych przedstawicieli samorządów 

wchodzących w skład powiatu w w/w temacie.  

Radny – Marek Anusz zapytał o podział środków na remont zabytków i zabytków kultury. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że Zarząd Powiatu zaproponował 

następujący podział: 35.000 zł na kościół NNMP w Białogardzie, 10.000 zł na kościół w 

Tychowie i 5.000 zł na pałac w Lubiechowie.  

Radny – Marek Anusz oświadczył, że jest przeciwny takiemu podziałowi środków. 

Poinformował, że rozmawiał na ten temat z Panem Mazurem w Lubiechowa który 

wielokrotnie zwracał się z wnioskami do powiatu o dofinansowanie inwestycji. Następnie 

radny podał terminy złożenia poszczególnych wniosków i pokrótce zapoznał z ich treścią.  

Radny – Bogusław Stanczewski  stwierdził, że jest zwolennikiem, aby podziału tych 

środków dokonywała specjalnie do tego powołana komisja.  

Kierownik Gospodarki Nieruchomościami – Łukasz Piasecki odpowiadając na zapytanie 

dotyczące działki przy ulicy Muzycznej poinformował, że jest to działka o powierzchni 

864m
2 

; cena wyjściowa 55.000 zł.  Odnośnie dzierżawy garażu poinformował, że jest to 

garaż o powierzchni 13 m
2
.  

Radna – Beata Pawlik zapytała o sprawę dotyczącą  wygaszenia mandatu radnego Tomasza 

Hynda. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że pismo w tej sprawie wpłynęło 

od Wojewody Zachodniopomorskiego do Przewodniczącego Rady Powiatu. Przewodniczący 

wraz z prawnikami dogłębnie zbadał sprawę i wystosował pismo wyjaśniające wraz z 

protokołem z sesji podczas której głosowana była uchwała dotycząca wygaśnięcia mandatu 

radnego Tomasza Hynda. Obecnie Przewodniczący oczekuje na stanowisko wojewody w tej 

sprawie.  

 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


